



12 POINTS

Wiktor und Adam lieben den Eurovision Song Contest und seine zweimalige Gewinnerin Loreen. Ihr gemeinsamer Sehnsuchtsort ist Schweden – weit weg vom feindseligen Klima ihrer polnischen Heimatstadt. Wiktor verbirgt sein Verlangen nach Zuneigung von Adam hinter schroffen Bemerkungen und riskiert dadurch den Bruch ihrer besonderen Freundschaft. Um einander nicht zu verlieren, müssen beide riskieren, ihre Gefühle auszusprechen.

Wiktor and Adam love the Eurovision Song Contest and its two-time winner, Loreen. The locus of their longing is Sweden – far away from the hostile climate of their Polish hometown. Wiktor hides his desire for Adam's affection behind surly comments, risking an end to their special friendship. If they don't want to lose one another, they will both have to risk expressing their feelings.

Isabella Rodriguez arbeitet als Regisseurin und Autorin. Nachdem sie bei vier Serien für das schwedische Fernsehen Regie geführt hat, ist „12 Points“ ihr Kurzfilmdebüt.

Isabella Rodriguez works as a director and author. After directing episodes of four Swedish TV series, "12 Points" is her debut short film.

Schweden, PL 2025, 13 Min., poln. OF, dt. UT, FSK 6, empf. ab 14 J.

R: Isabella Rodriguez

B: Joel Nordström

K: Kristoffer Jönsson

D: Piotr Gadowski (Wiktor), Borys Otawa (Adam)

P: Daniel Oliva Andersson, Coco Film

Deutsche Premiere